
Möte 22/23:SEKT–02
Preliminär föredragningslista

Fysikteknologsektionen, Chalmers

Fysikteknologsektionen
Preliminär föredragningslista till sektionsmötet

8 december 2022

Tid: 17:15
Plats: HA1

§1 Mötets öppnande

§2 Mötets behörighet och beslutsförhet

§3 Val av 2 justerare tillika rösträknare

§4 Fastställande av föredragningslista

§5 Antagande av mötesordning

§6 Adjungeringar

§7 Föregående mötesprotokoll

§8 Uppföljning av beslut

§9 Fastställande av beslut

a) Avsägelser
b) Fyllnadsval

§10 Meddelanden

a) Sektionsstyrelsen
b) Kårledningen
c) Focumateriet

§11 Verksamhets- och revisionsberättelser

a) Studienämnden (SNF) 21/22

i) Verksamhetsberättelse
ii) Revisionsberättelse
iii) Ansvarsfrihet

b) Focumateriet 21/22

i) Verksamhetsberättelse
ii) Revisionsberättelse
iii) Ansvarsfrihet

c) F6 21/22

i) Verksamhetsberättelse
ii) Revisionsberättelse
iii) Ansvarsfrihet

d) Djungelpatrullen 21/22

i) Verksamhetsberättelse
ii) Revisionsberättelse
iii) Ansvarsfrihet

e) Sektionsstyrelsen 21/22

1 (10)



Möte 22/23:SEKT–02
Preliminär föredragningslista

Fysikteknologsektionen, Chalmers

i) Verksamhetsberättelse
ii) Budgetutfall
iii) Revisionsberättelse
iv) Ansvarsfrihet

§12 Personval

a) FnollK

i) Val av ordförande
ii) Val av vice ordförande
iii) Val av kassör
iv) Val av 0–4 ledamöter

b) FARM

i) Val av ordförande
ii) Val av vice ordförande
iii) Val av kassör
iv) Val av 0–5 ledamöter

c) FIF

i) Val av ordförande
ii) Val av vice ordförande
iii) Val av kassör
iv) Val av 0–6 ledamöter

§13 Propositioner

a) ”Proposition om justerare”

§14 Motioner

a) ”Motion om Stärka kräldjursvårdarens status”

§15 Övriga frågor

§16 Dumvästutdelning

§17 Mötets avslutande

2 (10)



Möte 22/23:SEKT–02
Preliminär föredragningslista

Fysikteknologsektionen, Chalmers

Förteckning över bilagor

A Verksamhetsberättelse SNF

B Verksamhetsberättelse Styret 21/22

C Proposition om justerare

D Motion om Stärka kräldjursvårdares status

3 (10)



Verksamhetsberättelse
Studienämnden vid Fysikteknologsektionen 2021/2022

Fysikteknologsektionen, Chalmers studentk̊ar

Verksamhetsberättelse

SNFTM 21/22
Skriven av:

Ordförande Albert Vesterlund

Kassör Carin Lundqvist

Medlemmar:

Ordförande Albert Vesterlund

Vice ordförande Josef Jörgensen

Kassör Carin Lundqvist

Sekreterare Valter Schütz

Kandidatansvarig Ella Larsson

Masteransvarig Alfred Weddig Karlsson

Matansvarig Filippa Hultin

Årskursrepresentant Anton Nordbeck

Ordinarie åligganden

Under det g̊anga året har SNFTM utfört sina åligganden enligt reglemente. Året har varit m̊attligt p̊averkat
av slutspurten av en pandemi vilket lett till att vissa moment, s̊asom cocktailpartyna LP1 och LP3 behövt
genomföras p̊a annorlunda form än normalt. Under året var det även en medlem som valde att hoppa av
SNFTM p̊a grund av tidsbrist, detta har dock inte p̊averkat SNFs övergripande verksamhet i större utsträckning.

Arbete i relation till verksamhetsplan

• Aktivt utvärdera programomläggningen för årskurs 1.
Under året har SNFTM aktivt övervakat och följt upp de kurser i årskurs ett som bytt upplägg eller
format. SNFTM har deltagit p̊a kursnämnder och haft extra god kontakt med kursutvärderare i de kurser
som p̊averkas av programomläggningen för att f̊a en inblick i hur kurserna g̊ar. Detta är mycket ett
uppstartsarbetet p̊a att jobba med hela programomläggningen d̊a nästkommande år kommer f̊a större
ändringar att bevaka och följa upp p̊a. Arbetet kan inte ge mycket förändring under v̊art år men vi
hoppas det som dykt upp och som vi uppmärksammat kommer åtgärdas och reflekteras över till framtida
kurstillfällen.

• Fortsätta arbetet med den psykosociala hälsan p̊a sektionen.
Även här har SNFTM haft lite extra koll p̊a årskurs ett d̊a de p̊averkas stort av den programomläggningen
men även vissa enstaka kurser i andra årskurer som är tunga. Under v̊arens upplaga av Student Voice
gjordes även en undersökning för att komma fram till vilka läsperioder studenter känner mest stress i för
att ha underlag till åsikter om kursers arbetsbelastning.

• Öka transparensen och lättöversk̊adligheten för kursval.
SNFTM har under verksamhets̊aret fortsatt arbetet att göra kursval mer transparenta och lättöversk̊adliga
genom att hjälpa till att sprida relevant information i sektionens informationskanaler.

• Utvärdera distansundervisning.
SNFTM har utvärderat den distansundervisning som bedrivits under de senaste åren. Detta har gjorts
genom att sammanställa ett dokument som belyser för och nackdelarna med distansundervisningen samt
lite reflektion över utbildningen de senaste åren.

• Återuppta och synliggöra SNFs fysiska verksamhet.
SNFTM har under året, i den m̊an som varit möjlig, återupptagit den fysiska verksamhet som SNFTM brukar
bedriva när det inte är en p̊ag̊aende pandemi. Cocktailpartyn och SNFöreläsningar har i största möjliga
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utsträckning h̊allits fysiskt och SNFTM har deltagit p̊a diverse arrangemang under mottagningen. Utöver
detta s̊a har SNFTM varje läsperiod bjudit p̊a fika vid tentaperioden samt bjudit p̊a fika i samband med
kursutvärderingar och Student Voice. Sist har SNFTM återigen sina möten fysiskt i Acceptorn där alla
studenter p̊a Fysikteknologsektionen har möjlighet att delta.

Övrigt

Möten med PA/SVL

SNFTM har haft regelbundna möten med PA och SVL för att diskutera utbildningsfr̊agor.

Programr̊ad

SNFTM ’s har deltagit aktivt i programr̊aden genom v̊ara representanter.

Aspning

SNFTM har planerat och genomfört en aspning för att kunna tillsätta en ny studienämnd.

Löpande arbete

Utöver det som specifikt nämnts har SNFTM utfört löpande arbete som är fördelat p̊a övriga poster. Detta
inkluderar bl.a. att hitta kursutvärderare och informera om olika studierelaterade händelser i sektionens infor-
mationskanaler.
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Fysikteknologsektionen
Verksamhetsberättelse F-styret 21/22

Sektionsstyrelsen

Ordförande Carl Strandby
Vice Ordförande David Bååw

Kassör Axel Flordal
Sekreterare Linnea Hallin
Skyddsombud Emelie Lemann

Informationsansvarig Mijo Thoresson
Ordförande DP Lowe Fareld Krågen
Ordförande F6 Jesper Bergström

Ordförande FnollK HT21 Emma Ödman
Ordförande FnollK VT22 Felix Hörnfeldt

Ordförande SNF Albert Vesterlund
Ordförande Foc Martin Bergström

Ordförande FARM HT21 Eric Carlsson
Ordförande FARM VT22 Marcus Möller

Verksamhetsberättelse
Nedan redogörs för vilka punkter på verksamhetsplanen som F-styret har jobbat med under sitt verk-
samhetsår.

• Undersöka möjlighet att gå med i kårens ekonomipaket
Efter att sektionskassören undersökt frågan valde styrelsen att inte gå med i ekonomipaketet då
det inte var förenligt med delar av sektionens verksamhet.

• Arbeta för att öka utnyttjandet av äskningspotten
Under året har äskningspottens utnyttjande varit högt och styrelsen hoppas att detta fortsätter
även kommande år.

• Fortsätta arbetet med implementationen av sektionens kommunikationspolicy Imple-
menteringen har förbättras vilket kan ses på den ökade mängden inlägg på ftek, men det är alltid
ett pågående arbete vad gäller implementation av någon policy.

• Se till att mer information om arrangemang läggs upp på Ftek
Sektionsstyrelsen har verkat för att fler arrangemang ska läggas ut på ftek och som det går att se
på efterföljande mottagning verkar det ha fungerat.

• Undersöka implementeringen av ett nyhetsbrev
På efterfrågan av sektionen har informationsansvarig i styret tagit på sig ansvaret för att skicka ut
nyhetsbrev varje måndag som går att prenumerera på via https://ftek.se/nyhetsbrev/.

• Verka för att sektionsmöten ska bli kortare
Styrelsen har undersökt lösningar för att korta ner på sektionsmötena och inte hittat några förslag
som inte skulle gå emot vissa av sektionsmötets principer. Talmanspresidiet har däremot testat att
dela upp ett sektionsmöte i två, vilket har mötts med blandade åsikter.
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• Verka för att fler aktiverar sig i sektionen
Söktrycket under året verkar ha ökat i samband med att restriktionerna släpptes. Under året så
har andra engagemang tagits upp, t.ex. flertalet arbetsgrupper. Utvärdering av sektionsföreningar
visade att förändringen var positiv.

• Implementera och utvärdera sektionens miljö- och hållbarhetspolicy
Styrelsen har förtydligat vad som är policy och vad som är beslut i styrdokumenten på ftek för att
underlätta framtida arbete. Sektionen har utvärderat tidigare beslut och fattat ett nytt beslut om
sektionens köttkonsumption som ska utvärderas kommande år.

• Hantera medlemmarnas ohälsosamma arbetsbelastning
Frågan har arbetats med löpande och programmen håller på att förändras. Effekterna är ännu
oklara. Målet om att ta fram en handlingsplan för stresshantering har inte förverkligats, men det
har tagits fram en stödgrupp för studenterna.

• Arbeta för att förebygga psykisk ohälsa hos sektionens medlemmar
Det har tagits fram en extra resurs för att ge studenter stöd i psykosociala frågor i form av en
stödgrupp som består av SAMO och andra frivilliga studenter. Styrelsen har haft psykosociala
frågor i åtanke under hela årets arbete.

Stödgruppen har också tagit fram en lista med olika resurser att vända sig till för att få hjälp.
Listan går att hitta som Studiesocialt stöd"under Student-fliken på ftek.

• Främja jämlikhetsarbetet på sektionen
JämF har omstrukturerats för att bättre kunna driva jämlikhetsfrågor på sektionen. Det har även
arrangerats stormöten för de sektionsaktiva med ett fokus på likabehandlingsfrågor. Jämlikhetsar-
betet är som många av de andra frågorna ett pågående projekt.
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Sektionsstyrelsen
Proposition

Namn p̊a proposition
2020-11-26

Fysikteknologsektionen

Proposition –

Bakgrund

Under r̊adande praxis justeras sektionsmötesprotokoll av totalt 4 personer och styrelsemötes protokoll
av totalt 3 personer. Detta till trots säger v̊ara styrdokument att b̊ada protokollen ska justeras av 2
justeringspersoner/styrelseledamöter. D̊a styrelsen anser att dagens niv̊a av personer som ska justera
deras protokoll är tillräcklig, bör stadgan uppdateras för att göra det r̊adande läget tydligt för alla
läsare.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att göra följande ändring i stadgan:

6.2.3 Protokoll förs vid styrelsemöte, justeras av tv̊a styrelseledamöter en av mötet vald justerare
och ansl̊as senast tv̊a läsveckor efter mötet.
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Motion om

Stärka kräldjursv̊ardarens status

Viktor Sundström, Tess Ellertsson, Alfred Weddig

Bakgrund

Trots en otrolig aspning s̊a var söktrycket till funktionärsposten kräldjursv̊ardare l̊agt. Även om prestigen
och en nära relationen till Tilde är förm̊aner som talar för sig själva s̊a ser pragmatikern att detta inte
är tillräckligt för att ha ett högt söktryck. Exempelvis valdes p̊a det senaste sektionsmötet en person
som framförallt utmärktes av dennes okunskap om kräldjur. En av kräldjursv̊ardarens underförst̊adda
uppgifter är just att h̊alla kräldjur borta fr̊an Focus. Det är högst problematiskt att kräldjursv̊ardaren
har sv̊art att känna igen ett kräldjur. Statistiskt sett s̊a borde sannolikheten att det finns en kandidat
med åtminstone en nöjaktig kunskapsniv̊a om kräldjur öka om det är fler sökande. Allts̊a föresl̊as det att
förm̊anerna för kräldjursv̊ardaren ses över.

Utöver detta s̊a är kräldjursv̊ardaren begränsad i sin uppgift att h̊alla kräldjur borta fr̊an Focus d̊a
denne inte har tillg̊ang till m̊anga utrymmen där det skulle kunna samlas kräldjur som förbereder sig p̊a
en fullskalig invasion av Focus. Ett uppenbart exempel p̊a detta är rummen. Samtliga ovve-kommittéer
har haft ett kräldjur som logotyp vid n̊agot tillfälle, DP 17/18 hade en krokodil, FnollK 2010 en ödla,
F6 15/16 en sköldpadda och F6 01/02 en orm. Till detta kommer att det finns starka misstankar om att
hela styret egentligen är reptiler. Det ter sig orimligt att dessa organisationer f̊ar ha obevakade lokaler i
direkt anslutning till Focus! Speciellt d̊a kommittéerna har en tendens att införskaffa fysiska gosedjur av
djuren p̊a sina logotyper. Ett gose-kräldjur är fortfarande ett kräldjur! En del av lösningen p̊a b̊ada dessa
problem blir att utöka kräldjursv̊ardarens accesser till åtminstone samtliga rum, men för säkerhets skull
bör kräldjursv̊ardaren f̊a samtliga accesser som sektionen kan tilldela. Dessutom bör Djungelpatrullen,
F6 och FnollK f̊a sina maskotar godkända av kräldjursv̊ardaren innan dessa offentliggörs till övriga
sektionen.

Kräldjursv̊ardaren är en av de äldsta posterna p̊a sektionen och det märks i arbetsbeskrivningen. I
nuläget sägs det att Tilde ska medföras i koppel till varje aktivitet p̊a sektionen. Tilde är 30 år gammal och
är s̊a tam en slang kan bli, tanken att ha ett koppel till Tilde är omodern och g̊ar emot de senaste årens
praxis där Tilde aldrig kopplats. Arbetsbeskrivningen menar ocks̊a att Tilde ska medföras vid varje av
Fysikteknologsektionen anordnad aktivitet. Detta är inte en rimlig arbetsbörda d̊a det ofta förekommer
arrangemang som krockar med varandra. Vare sig Tilde eller kräldjursv̊ardaren har möjlighet att vara
p̊a tv̊a ställen samtidigt.

I och med att reglementet förväntar sig att kräldjursv̊ardaren ska delta p̊a arrangemang och dessutom
axla det tunga ansvaret att ta med sig Tilde s̊a känns det orättvist att kräldjursv̊ardaren m̊aste st̊a
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för eventuella avgifter till arrangemangen. En subventionering av kräldjursv̊ardarens biljetter är allts̊a
rimlig. Idealt sett hade kräldjursv̊ardaren g̊att gratis p̊a alla arrangemang, men sektionen har i dagsläget
väldigt m̊anga stora utgifter och en riktad satsning p̊a kräldjursv̊ardaren kan kännas som en felaktig
prioritering. Därför föresl̊as att kräldjursv̊ardarens biljett subventioneras av sektionen endast om ett
verifikat är sektionskassören tillhanda inom 15 minuter fr̊an biljettköpet. Detta blir s̊a omständligt att
varje kräldjursv̊ardare troligen bara kommer lyckas n̊agon enstaka g̊ang under sin tid p̊a posten och
p̊averkan p̊a sektionens ekonomi blir försumbar.

Med denna bakgrund är det tydligt att kräldjursv̊ardarens position p̊a sektionen behöver stärkas. Den-
na motion ämnar att b̊ade göra det mer attraktivt att söka posten, men ocks̊a underlätta och förtydliga
kräldjursv̊ardarens arbetsuppgifter.

Yrkande

att Kräldjursv̊ardaren f̊ar samtliga accesser som sektionen förfogar över.

att Kräldjursv̊ardarens biljetter till arrangemang p̊a Fysikteknologsektionen subventioneras om verifikat
är sektionskassören tillhanda senast 15 minuter fr̊an biljettköpet.

att Ändra tredje punkten p̊a kräldjurv̊ardarens arbetsbeskrivning

fr̊an

3 Specifika åligganden

Det åligger Kräldjursv̊ardaren:

att handha Tilde, som är sektionens slang.

att i koppel medföra Tilde vid varje av Fysikteknologsektionen anordnad aktivitet.

till

3 Specifika åligganden

Det åligger Kräldjursv̊ardaren:

att handha Tilde, som är sektionens slang.

att i s̊a stor utsträckning som möjligt medföra Tilde vid av Fysikteknologsektionen anordnad
aktivitet.

att tillse att ingen kommitté har kräldjur som symbol
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